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INTERPELACJA 
 

w sprawie budowy chodnika od kościoła na Starołęce do zachodniego wejścia na 
cmentarz 

 
 

 
29 kwietnia 2015 roku Komisja Polityki Przestrzennej Rady Miasta Poznania na 

wniosek radnego Zbyszka Górnego przyjęła stanowisko w sprawie sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulicy św. Antoniego 
w Poznaniu. Głównym powodem podjęcia proponowanego stanowiska były oczekiwania 
społeczności lokalnej, związane z obsługę komunikacyjną cmentarza na Starołęce. 
Opracowanie planu jest konieczne z uwagi na to, że na cmentarz prowadzi obecnie tylko 
jedna droga. Jest to bardzo niebezpieczne m.in. w czasie Dnia Wszystkich Świętych 
i podczas uroczystości pogrzebowych. W razie wypadku bardzo utrudniony jest wjazd 
karetki na cmentarz oraz ewakuacja z cmentarza. Z uwagi na bardzo wąski chodnik 
wzdłuż ulicy św. Antoniego łączący kościół z wejściem głównym na cmentarz, 
koniecznością staje się wybudowanie chodnika wzdłuż cieku Starynka do zachodniego 
wejścia na cmentarz. Powyższy chodnik umożliwi dodatkowo bezpieczne dojście 
z cmentarza do parkingu przy kościele.  

Nowy mpzp otrzymał symbol Ema 1 i nazwę „mpzp rejonu Minikowa w Poznaniu 
część A1”. Rada Techniczna odbyła się w lipcu br.  
Jaki na Radzie Technicznej przyjęto harmonogram prac nad planem? 
Jaki jest szacunkowy koszt opracowania koncepcji budowy chodnika do zachodniego 
wejścia na cmentarz starołęcki? 
Jaki jest szacunkowy koszt wykupu pasa ziemi pod chodnik na cmentarz? 
Jaki jest szacunkowy koszt budowy chodnika? 
Czy Zarząd Miasta Poznania zabezpieczy środki potrzebne do wykupu pasa ziemi pod 
chodnik i opracowanie koncepcji w budżecie Miasta na 2017 rok, w celu umożliwienia 
realizacji inwestycji w 2018 roku? 

 

Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 
 
 
 

 Z poważaniem 

                                                                                  
Zbyszko Górny 


